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BE MORE.       USE LESS. 

Betydningen af “Be More – Use Less” er:  at være mere bæredygtig og 

bruge mindre.  

Vi var inviteret til fernisering på udstillingen, hvor kunstneren havde brugt 

det, at bruge mindre i sine installationer og billeder, som skulle få os til at 

tænke på madspild og de ressourcer med affald, som der desværre bliver 

mere og mere af i vores husholdning  

“Be More – Use Less” er et samarbejde mellem den anerkendte kunstner 

Lise Vestergaard og energikoncernen EWII, med det formål at inspirere 

danskerne til at skrue ned for forbruget og skabe små forandringer, der gør 

en stor forskel for den enkelte og i det samlede klimabillede.  

“Be More – Use Less” giver konkrete anvisninger til at handle mere 

klimavenligt i en hverdag, hvor skemalagte planer, løftede pegefingre og 

stort tidspres ofte sender de gode intentioner til tælling.  

12 podcasts, 12 kunstværker og 12 konkrete idéer til handling.  

Kernen i “Be More – Use Less” er 12 værker skabt af kunstneren Lise 

Vestergaard, hvor hvert værk behandler et klimaaktuelt tema som natur, 

genbrug, madspild og grøn energi.  

I samtale med Connie Hedegaard, Jesper Theilgaard, Anne Glad, Rane 

Willerslev og ni andre danskere, der er engagerede i klimadagsordenen har 

Lise Vestergaard skabt værkerne, der alle er bundet sammen med et afsnit i 

podcastserien “Be More – Use Less” og en række helt konkrete og 

anvendelige ideer til, hvordan vi bliver nogle mere bæredygtige 

verdensborgere.  

Handling bag ordene 

EWIIs vision er at engagere danskerne i den grønne omstilling. Med “Be 

More – Use Less” genstarter vi samtalen om klimaet og vores forbrug. Og 

EWII gør det uden den løftede pegefinger. Alene kan man gøre en forskel. 

Sammen kan man starte en forandring.  

 

Lise Vestergaard bruger sin kunst som en global stemme for at skabe 

opmærksomhed og til at opfordre til handling omkring bæredygtighed. Det 

er Lises vision at skubbe til holdninger, vaner og overbevisninger, og at 

give anledning til at handle og skabe de helt nødvendige forandringer, der 

skal til for at gøre jorden mere bæredygtig.  
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“Be More – Use Less” er en bevægelse, som alle kan deltage i. Deres håb 

er, at de gennem den rejsende udstilling, værkerne og den samtale de 
skaber, kan give gode råd og inspiration til, hvordan vi alle samen kan gøre 
en indsats for klimaet og en grønnere hverdag.  

Det var en spændende 
udstilling som tager fat 
i, at vi skal passe på 
vores jord og tænke på 
at bruge lidt mindre. 
Der er meget 
elektronik som virker, 
men bliver smidt væk i 
vor velfærdssamfund, 
måske skulle vi se om 
tingene kunne 
repareres og derved 
spare på miljøet.   
Jesper Theilgaard 
fortæller at hver 
dansker hvert år smider 
750 kg 
husholdningsaffald ud. 
“Vi skal blive bedre til 

at genbruge, 
genanvende og 
reparere vores 
produkter.  

Hvis alle på jorden havde samme forbrug som danskerne, skulle vi bruge 
mere end fire jordkloder. Sammenligningen kommer fra Teknik – og 
Miljøborgmester Line Barfod og minder os om, at vi er nødt til at holde op 
med at forbruge så meget og i stedet genanvende ressourcerne.  
Vi skal blive meget bedre til at sortere vores husholdningsaffald til 
genanvendelse. I dag er sorteringsprocenten 43, men man vil gerne op på 
70. Skal det lykkes, skal det være nemt, for er det bøvlet, sorterer folk ikke. 
Rane Villerslev mener at “Naturen er besjælet, og vi skal ændre vores syn 

på den, hvis vi vil gå fremtiden innovativt og bæredygtigt i møde”. 
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“Pas på Danmarks guld, vandet”. 
En gennemsnitlig dansker bruger omkring 100 liter vand om dagen til 
toilet, bad og forbrug. Til sammenligning bruger en hel afrikansk familie 
kun omkring 10-15 liter. “Altså vi har et stort overforbrug”. 
For nogle år siden var klimabekymringen noget vi bare talte om, men nu 
ser livstilsekspert Anne Glad, at det påvirker vores forbrug. Særligt de unge 
viser vejen til de nye forbrugsmønstre i forhold til tøj. De unge er virkelig 
gode til at tænke genbrug og mindre optaget af materialisme. Efter mange 
år med brug og smid væk mode blev 2022 ifølge Anne Glad vendepunktet 
for genbrug.  
Klimavenlig mad er omdrejningspunktet på Restaurant Nögen i Aarhus og 
Vejle, hvor Jesper Løbner er køkkenchef. Restaurationskonceptet er baseret 
på overskudsproduktion, som ikke er kønne nok til fødevarevirksomheder 
og traditionelle restauranter.  
Vi fik prøver på deres madkunst på ferniseringen og det var en god 
oplevelse.  
Mange har både spørgsmål og svar på hvad der sker med vores natur, og 
hvordan vi kommer vort store forbrug af materialer til livs, men jeg tror 
ikke at nogen har den løsning som klarer alle problemerne, men hvis vi gør 
lidt hver især, håber jeg på at vi kommer tættere på målet. 
 
Jeg har sat Qr kode på, så man kan høre de 
forskellige podcast som er lavet med meget 
spændende mennesker, som ved hvad de 
taler om, når det drejer sig om klima og 
bæredygtighed m.m. 
John Kaare. 3.gilde 
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Ny distriktsgildeledelse 

Så fik vi ny distriktsgildeledelse. Det var ikke uden problemer, der måtte et 

ekstraordinært distriktsgildeting til, inden det lykkedes. 

Referat fra ordinært distriktsgildeting: 

Distriktsgildeting onsdag den 10. april 2024. 

Referat 

Fremmødte: 

1. Fredericia: Solveig Garsdal, Jens Pogager Jensen 

2. Fredericia: Erik Matthisen, Karl Aage Dahl 

3. Fredericia: Bent Rask Thomsen, Hanne Rahbek Thomsen, Marianne 

Fischer 

1. Vejle: Svend Åge Bak, Finn Hesselbjerg 

2. Vejle: Annelise Debois, Keld Kirkeskov 

3. Vejle: Carsten Eriksen 

1. Kolding: Ebbe Holst, Jørgen Pørksen 

2. Kolding: Aase Jensen 

3. Kolding: Ingen 

4. Kolding: Nedlagt 

5. Kolding: Mette Skræ 

Kolding stadsgilde: Ingen   

DGK Finn Hesselbjerg, DGS Keld Kirkeskov, DIS Annelise Debois 

 

Dagsorden: 

DGK Finn Hesselbjerg bød velkommen og meddelte, at DGM Karsten 

desværre har meldt afbud på grund af sygdom. DUS Peter Kümmel-Nielsen 

har også meldt afbud. 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

Jørgen Pørksen blev valgt som dirigent, og Finn Hesselbjerg blev valgt som 

referent. 

 

2. DGM aflægger beretning. 

Finn Hesselbjerg oplæste distriktsgildemesterens beretning. Beretningen er 

vedlagt referatet. 

Bent Rask Thomsen havde en enkelt kommentar, at beretningen mest 

indeholder kritik af LGL. 
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Distriktsgildemesterens beretning blev godkendt. 

 

3. Behandling af indkomne forslag. 

Der var ikke modtaget forslag inden for tidsfristen 

 

4. DGS aflægger det reviderede regnskab og budgetforslag.  

DGS Keld gennemgik regnskab for 2023 og budget for 2024. Regnskabet 

udviser et underskud på kr. 6.306,47, hvilket primært skyldes, at 

distriktsgildeledelsen bevilgede et tilskud på op til kr. 10.000 til 

Fellowship/jubilæum i 2023. Beløbet var indeholdt i budget for 2023 under 

punktet ”Internationalt arbejde”. 

Regnskab og budget blev godkendt. 

 

5. Beretning fra DIS og DUS. 

DIS: 

Annelise Debois aflagde en fyldig beretning for DIS-området. Beretningen 

er vedlagt referatet.  

 

DUS 

DUS Peter Kümmel-Nielsen var desværre forhindret i at deltage, så der var 

ikke noget at berette. Finn Hesselbjerg oplyste, at han, som GU i 1. Vejle, 

havde deltaget i et virtuelt netværksmøde og et heldagsnetværksmøde i 

Kolding. Begge dele var arrangeret af Udviklingsudvalget/UK Inga 

Gustafson. Begge arrangementer var vældigt gode. Fyldigt referat fra 

mødet i Kolding er udsendt til alle gilder. 

 

6. Valg af Distriktsgildeledelse. 

Distriktsgildeledelsen havde på forhånd oplyst, at Karsten Barfoed ikke 

genopstiller efter 16 år på posten. Distriktsgildeledelsen havde ligeledes, i 

forbindelse med indkaldelse til DGT, indtrængende opfordret alle gilder i 

distriktet om at afsøge muligheden for at opstille kandidater. Ingen 

kandidater meldte sig. 

Der udspandt sig nu en længere diskussion om, hvad man så skulle gøre. 

Under diskussionen blev også fremført den ide, at Trekantområdets distrikt 

kunne lægges sammen med et af nabo-distrikterne. Efter en summe-pause 

over kaffe blev mødet genoptaget. Dirigenten foreslog her, at 

distriktsgildetinget blev afbrudt, og at han som dirigent skrev til 

landsgildeledelsen og forelagde problemet. 
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Dette blev vedtaget, og distriktsgildetinget var hermed afsluttet. 

Den gamle distriktsgildeledelse fortsætter, indtil en ny bliver valgt. 

Det blev foreslået, at Karsten skulle modtage en erkendtlighed for hans 

mangeårige indsats som distriktsgildemester (5 + 16 år). Forslaget blev 

vedtaget. 

Aase Jensen 2. Kolding ønskede følgende ført til referat: ”Problemerne 

med distriktsgildeledelsen kan ikke kun tilskrives Karsten, det er hele 

distriktsgildeledelsens ansvar”. 

 

Finn Hesselbjerg 

Referent/DGK 

14. april 2024 

 

Referat fra ekstraordinært distriktsgildeting: 

Ekstraordinært distriktsgildeting tirsdag den18. juni 2024. 

 

Referat 

Fremmødte: 

1. Fredericia: Jens Pogager Jensen 

2. Fredericia: Erik Matthiesen, Karl Aage Dahl 

3. Fredericia: Bent Rask Thomsen, Marianne Fischer, Hanne Rahbek 

Kristensen 

1. Vejle: Svend Åge Bak, Thorkild Kristensen, Conny Kreilgaard 

2. Vejle: Annelise Debois, Gurli Christensen 

3. Vejle: Ingen 

1. Kolding: Afbud 

2. Kolding: Aase Jensen (fuldmagt fra Annemarie Sønderby) 

3. Kolding: Aase Jensen (fuldmagt fra Christian Lyng Sønderby) 

5. Kolding: Marianne Skovgaard 

Kolding stadsgilde: Ingen 

Afgående DGL: DGM Karsten Barfoed, DGK Finn Hesselbjerg, DGS Keld 

Kirkeskov, DIS Annelise Debois 

 

Dagsorden: 

Det ekstraordinære distriktsgildeting var indkaldt for at forsøge at få 

etableret en ny distriktsgildeledelse. Dagsordenen bestod derfor af de 
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punkter fra dagsorden fra det ordinære distriktsgildeting, som ikke blev 

nået, da det ordinære distriktsgildeting blev afbrudt. 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

Jørgen Pørksen blev ”valgt” som dirigent, og Finn Hesselbjerg blev ”valgt” 

som referent. 

 

2. Valg af Distriktsgildeledelse. 

Der var ingen kandidater til posten som distriktsgildemester, men efter en 

længere debat meldte Karl Aage Dahl fra 2. Fredericia sig nødtvunget som 

kandidat. Valgene blev herefter følgende: 

Distriktsgildemester – Karl Aage Dahl 2. Fredericia, og Karsten Barfoed 

Kolding suppleant. 

Distriktskansler – Peter Kümmel-Nielsen 1. Fredericia, og Jørn Toftegård 

1. Fredericia suppleant. 

Distriktsskatmester – Finn Hesselbjerg 1. Vejle, Flemming Høj Larsen 1. 

Fredericia suppleant. 

DIS – Ann-Mette Skræ 5. Kolding, og Annelise Debois 2. Vejle suppleant. 

DUS – Der var ingen kandidater, så ingen blev valgt. Den nye 

distriktsgildeledelse blev opfordret til at forsøge at finde en DUS, da denne 

post bliver mere og mere vigtig. 

 

3. Valg af revisor og suppleant. 

Revisor - Ilsa Lux Andersen, og Jens Pogager Jensen suppleant. 

 

4. Beretning fra udvalg.  

Ridderudvalget: 

Karsten oplyste, at der i det forløbne år ikke har været aktiviteter. 

 

Friluftsrådet: 

Karl Aage Dahl repræsenterer såvel Trekantområdet som Sct. Georgs 

Gilderne i Trekantområdet i Friluftsrådet. Karl Aage fortalte interessant om 

de aktiviteter og projekter, som Friluftsrådet er involveret i i 

Trekantområdet. Et af hovedemnerne er at sikre mest mulig adgang til 

naturen. Desuden har der været arbejdet med Naturpark Lillebælt. 

Karl Aage oplyste også, at der er mange penge til rådighed i Friluftsrådet. 

Der er givet tilskud til 29 projekter i vores område, så hvis nogen har en 

god idé i forbindelse med naturprojekter, så er det bare med at komme i 

gang og søge. 
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5. Eventuelt. 

Karl Aage Dahl bad alle gilder om at fremsendes mødeplaner til ham, så 

han kan planlægge at besøge alle gilder i distriktet. 

Annelise Debois oplyste, at der afholdes Fellow Ship i Vejle den 23. 

oktober 2024. 

Der blev opfordret til, at referat fra ekstraordinært distriktsgildeting bringes 

i gildebladene. 

 

10. Afslutning. 

Dirigenten takkede for god ro og orden. Vi sluttede med at synge 

”Gildebroder er du blevet”. 

 

Finn Hesselbjerg 

Referent/Fungerende DGK 

23. juni 2024 

 

 

 

Tak for indsatsen. 

På det ekstraordinære distriktsgildeting den 18. juni fik vi valgt ny 

distriktsgildeledelse. 

Karsten Barfoed blev afløst af Karl Aage Dahl fra 2. Fredericia. 

Karsten har beklædt posten som distriktsgildemester i i alt 21 år. Først 5 år 

i perioden 2000 – 2005. Fra 2005 til 2007 bestred han posten som 

landsgildeskatmester. I 2008 blev han igen valgt til distriktsgildemester og 

havde posten i 16 år, indtil han blev afløst på dette års ekstraordinære 

distriktsgildeting. Så man kan vel sige, at Karsten har ydet mere end 

rigeligt i distriktets tjeneste. Under arbejdet som distriktsgildemester har 

han været med til at træne og slå adskillige gildemedlemmer til ridder.  

Det vil den nye distriktsgildeledelse gerne sige Karsten en stor tak for. 

Der skal også lyde en stor tak til Keld Kirkeskov fra 2. Vejle som afgående 

distriktsskatmester og til Annelise Debois fra 2. Vejle som afgående DIS 

(distriktets internationale medarbejder). 

Den nye distriktsgildeledelse. 
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Fællesudflugten 

Den 15. juni, kl. 8.00, var 25 gildebrødre og gæster klar på Bilkas 

parkeringsplads til den årlige fællesudflugt med bus. Første stop var ved 

Jels søerne, hvor vi skulle indtage formiddagskaffen. Vejret var ikke det 

bedste, men heldigvis var der en stor bålhytte på stedet, så vi kunne alle 

komme under tag. Det var ret heldigt, for da vi var i gang med at pakke 

sammen, styrtede regnen ned, nærmest et skybrud. 

Herefter gik turen til Løgumkloster 

klosterkirke. Vi havde bestilt 

rundvisning. Vi havde en meget 

dygtig og vidende rundviser, som 

viste os rundt i den fantastisk 

smukke kirke. Der er blandt meget 

andet et noget udvisket kalkmaleri 

af Sct. Georg. Rundvisningen 

sluttede med et besøg i 

mindelunden for 63 faldne 

sønderjyder fra 1. verdenskrig, og 

til sidst et besøg ved kong Frederik den Niendes klokketårn, der ligger over 

for kirken. 

Så var det ved at være tid til frokost, og vi satte kurs ad små kringlede veje 

mod Restaurant Kammerslusen, den ligger smukt lige ved kammerslusen 

på Ribe å. Vi fik gammeldags flæskesteg ”med hele svineriet”, og der var 

nok af den. Så vi satte herefter, godt mætte, kursen mod Rømø.Vi var 

blevet lidt forsinkede på 

grund af en misforståelse 

med chaufføren. Da vi 

kom til Rømø, tog 

chaufføren desuden fejl 

af museet 

Kommandørgården, hvor 

vi havde planlagt besøg, 

og hotel 

Kommandørgården, så vi 

havnede i den forkerte 

ende at Rømø. Tiden var 

nu så fremskreden, at vi 
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besluttede at droppe museet og kørte direkte til Cafe Hattesgård, hvor vi 
havde bestilt eftermiddagskaffen. Sammen med cafeen er der en 
genbrugsbutik, så der var også lidt at se på. 

Her blev vi udsat for det 
største og mest 
velassorterede 
kaffebord, som jeg 
nogensinde har set. Der 
var frit valg, så alle 
kunne vælge lige den 
kage, som de helst ville 
have. Det var 

superlækkert. 
Hermed sluttede dagens program, og vi satte kursen hjem til Vejle, hvor vi 
ankom kl. godt 18.  
Jeg tror, at der var enighed om, at vi havde en god dag, og turudvalget er 
indstillet på at arrangere endnu en fællesudflugt næste år. 
Finn Hesselbjerg 
 
 

Katrine Martens 
Gildebror i 2. Vejle Gilde gennem 50 år 

  
Et led i vor kæde er bristet, 

en bror, en ven har vi mistet. 
Vi samler vor tanke om broderens minde, 

som vi vil bevare, mens dagene rinde. 
Ærbødigt vort hoved for døden vi bøjer 

og stille vor kæde sammenføjer.  
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Friluftsgidehal i 2. Gilde 

 Det var lidt koldt og blæsende den 12. juni, da vi samledes til årets 

friluftsgildehal i hytten i Vejle Ådal, så vi valgte at gå ind i huset for at 

spise vores mad. Heldigvis er der også en fint overdækket bålhytte, hvor 

Tinnetgruppen havde tændt bålet og gjort klar til gildehal. 

Fra bålhytten kan man se de fire nye shelters bygget i år med tilskud fra 

fonde og Sct. Georgs gilderne i Vejle.  

I gildemestertalen 

talte Annelise om de 

tanker, der kommer 

til os, når vi sidder 

ved bålet og ser ind i 

flammerne. Små 

tanker om 

dagligdagens 

gøremål, men også 

større ord og tanker. 

Tanker om kærlighed, 

frihed og fred. 

Muligheder og 

udfordringer, der skal 

udnyttes og bruges i 

hverdagen ved at vise 

tolerance og interesse 

for vore 

medmennesker, så de 

store ord giver 

mening.  

Annelise har hørt en 

grundlovstale, hvor 

indhold og budskab mindede utrolig meget om gildeloven, og budskabet 

var, at vi alle bidrager til et bedre samfund ved at forstå og efterleve 

Grundloven. Det vil sige, at også de små dagligdags tiltag for at sprede 

varme og lys omkring os, tæller. 

Anni holdt båltalen ud fra Midsommervisen. 

I eftergildehallen drak vi vores kaffe og hyggede os, til vi sluttede en fin 

aften tilrettelagt af Tinnetgruppen med Spejdersangen.  
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Onsdag den 23. oktober kl. 18.00 

Mølholm Sognehus, Niels Skousvej 13A, 7100 Vejle 

  

 Kl. 18.00 Vandrehal i Sognehuset 

 Kl. 18.30 Gildehal 

 Kl. 19.00 Velkomst og spisning 

 Kl. 20.00 Kaffe og foredrag  

Claus Gade fortæller om sin udsendelse for Danida til 

Tanzania og udsendtes betingelser i slutningen af 80’erne. 

 

 

 

 

 

 

Vi forventer at slutte kl. 22.00 og glæder os til at se rigtig mange. 

Tilmelding: Ruth Pedersen  mail: 10rpedersen@gmail.com  

SENEST DEN 10. OKTOBER 

Vigtigt! Oplys deltagernavne og dit gilde.  Pris 200 kr.  

Betaling  til bankkonto  reg. 0755 kontonr. konto 3224789334 

(husk at skrive navn på overførslen)  

Man er først tilmeldt når man har betalt 

 

Gildehilsen 

GIM gruppen i Vejle 

Annelise Debois -DIS 

  

mailto:10rpedersen@gmail.com
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Vejle Lydavis havde 20 års fødselsdag i starten af februar og det blev fejret 
på forskellig vis. I foreningernes Hus, hvor vi har vores lydstudie, var der 
en kagemand til de frivillige, der var på job den dag! Altid får vi en 
hyggelig sludder også med de frivillige fra andre foreninger i huset! 
 
Dagen efter mødtes vi i Torvehallerne, som jo er Vejle Amts Folkeblads 
gamle bladhus og i forbindelse med en frokost havde vi besøg af tidligere 
Chefredaktør Mogens Gregers Madsen, der fortalte om bladhuset som det 
var engang inden trykkeri og kontor flyttede op på Bugattivej!  

 
Vi havde også mulighed for at drøfte 
fremtidens avis og kunne udtrykke 
overfor VAF, vores glæde over at 
udføre denne opgave i samarbejde 
med Vejle Kommune og Dansk 
Blindesamfund gennem så mange år! 
Vi fik en dejlig kurv med slikposer fra 
Dansk Blindesamfund og en stor tak 
til alle de frivillige! Så har vi 
godteposer til det snart årlige faglige 
sommermøde! 
 
Tak til alle der er med i Vejle Lydavis 
og et stort TILLYKKE 

Annelise Debois  
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Arrangementer 

 
Rød skrift betyder at arrangementet ligger indenfor bladets tidsramme.  
   
 
 

2024  KALENDER  
06/08/2024 1 Krolf Bredsten GM 
14/08/2024 1 Friluftsgildehal C + A 
15/08/2024 2 Gilderådsmøde Ledelsen 
23/08/2024 3 Årlig Ø tur 23-25/08/2024 HS/ES/YE/CE 
07/09/2024 1 Udflugt 1. gilde Gl. gruppe A 
12/09/2024 2 Gildehal Gr. 2 
25/09/2024 3 Gildemøde Gruppe 3 
09/10/2024 1 Gildehal Hjertestarter kursus A + B  
23/10/2024 alle Fellowship udv 
06/11/2024 GM Gruppeledermøde  
11/11/2024 3 Gildemøde  Gruppe 1 
13/11/2024 1 Kræftens Hus Vejle kl. 1500 B+ C 
14/11/2024 2 Gildehal Gr. 1 
04/12/2024 udv Sclerose Julefrokost Sclerose udv 
xx-12-2024 1 Julegildehal C+ A 
11/12/2024 3 Julemøde Gruppe 2 
12/12/2024 2 Julegildehal Gr. 2 

    
2025  KALENDER  

09/01/2025 2 Nytårsgildehal 2. Vejle 
23/01/2025 2 Gilderådsmøde Ledelsen 
05/02/2025 1 Gildehal A + B 
13/02/2025 2 Gildehal 1. gruppe 

Dato Gilde Arrangement Arrangør 
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Leder for oktober / november 2024 udgaven er 1. Vejle 
 
Deadline for oktober / november 2024 udgaven er 25. september 2024   
Materiale der skal med i denne udgave sendes til:TK@thorsol.dk 
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